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湖北省枣阳市育才学校高一年级2015-2016学年下学期期中考试英语试题
时间：120分钟 分值150分 

第一部分：听力（共两节，满分30分）
第一节 （共5小题；每小题1.5分，满分7.5分）

听下面5段对话。每段对话后有一个小题，从题中所给的A、B、C三个选项中选出最佳选项，并标在试卷的相应位置。听完每段对话后，你都有10秒钟的时间来回答有关小题和阅读下一小题。每段对话仅读一遍。听下面5段对话。每段对话后有一个小题，从题中所给的A、B、C三个选项中选出最佳选项，并标在试卷的相应位置。听完每段对话后，你都有10秒钟的时间来回答有关小题和阅读下一小题。每段对话仅读一遍。

1.When will the shoes be finished?

   A．Sunday afternoon．    
B. Saturday afternoon．      C．Friday morning．

2.Where is Jane and Bill’s new home?

   A．Near a train station     B. Near a bus station．       C．Near an airport．

3.What time is it in fact?

   A.1:40．    



B. 1:50．    


   C．1:45．

4.What does the man mean?

   A．Bob said nothing at the lecture．

   B.  Something is wrong with Bob’s ears．

   C．Bob doesn’t listen to him．

5.What can you learn from the conversation?

   A.  The man has all his meals in the dining-room．

   B．The man may come from the south．

   C．The food in the dining-room is very bad．
第二节（共15小题；每小题1.5分，满分22.5分）

听下面5段对话或独白。每段对话或独白后有几个小题，从每题所给的A、B、C三个选项中选出最佳选项，并标在试卷的相应位置。听每段对话或独白前，你将有时间阅读各个小题，每小题5秒钟；听完后，各小题将给出5秒钟的作答时间。每段对话或独白读两遍。

听第6段材料，回答第6至7题。

When will the man and his wife leave for Beijing?
A. On Wednesday.

 B. On Sunday.

  
  C. On Friday.
7. How will they go to the airport?
A. By bus.


     B. By car.


      C. By taxi.
听第7段材料，回答第8至9题。

8. Where does the conversation most probably take place?
A. In a store.   

 B. At a stadium.  

      C. In a playground.
9. How much will the man pay for the badminton rackets?
A. 250 yuan.


 B. 500 yuan.

      
  C. 540 yuan.
听第8段材料，回答第10至12题。

10. What does the man do?
A. A shop assistant.

 B. A driver.

  
      C. A policeman.
11. What hasn’t the woman got in her purse?
A. Her driver’s license. 
 B. Her ID card.

   
  C. Some money.
12. When did the woman find her purse missing?
A. When she was at the department store.       

B. When she was in the coffee shop.
C. When she was on her way home.
听第9段材料，回答第13至16题。

13. How does the woman feel at first?
A. Angry. 



B. Astonished. 

   

C. Puzzled.
14. What was the man supposed to do?
A. Pick up the woman. 
B. Attend the party.



C. Talk at the party.
15. What happened to the old lady?
A. She was robbed of her handbag.   B. She was knocked down.  C. She was taken to the police station.
16. Why didn’t the man give the woman a call?
A. He was so busy that he forgot it.    B. His mobile phone was broken.
C. His mobile phone got lost.
听第10段材料，回答第17至20题。

17. Why did the man want to leave college after the second term?
A. He was not interested in education.    

B. He couldn’t afford further education.    

C. He didn’t like the big lecture classes.
18. What does the man think of his work experiences?
A. They were personally rewarding.       
B. They gave him a chance to learn German.
C. They made him become more independent.
19. How much has the man earned during the past four years?
A. $ 1,700.



     B. $ 5,740.


        C. $ 4,750.
20. What is the man probably doing now?
第二部分：笔试部分
第一部分    阅读理解 
第一节、  完形填空（共20小题；每小题1.5分，满分30分）
阅读下面短文，从短文后各题所给的四个选项（A, B, C和D）中，选出可以填入空白处的最佳选项，并在答题卡上将该项涂黑。
Once upon a time a teacher and his student lay down under a big tree near the big grass area．Then   ________  the student asked the teacher，“Teacher，I’m puzzled．How do we   ________   our soul mate(知己)?Could you please ________ me?”
________  for a few seconds，the teacher then answered，“Well，it’s a pretty hard and easy question．” The teacher  ________ ，“Look that way．There is a lot of  ________ ．Why don’t you walk there? But please don’t walk  ________ ．On your way，try to find a blade(叶片)of beautiful grass and  ________   it and then give it to me．But just one”.
The student said OK and then he walked straight  ________  to the grassy field．A few minutes later，the student came back   ________ ．When the teacher asked the ________ , the student said，“On my journey，I found quite a ________ beautiful blades of grass，but I  ________  that I would find a better one，so I didn’t pick it． ________  I didn’t realize that I was at the   ________ of the field，and I hadn’t picked any because you told me not to go back，so I didn’t go back.” Hearing this, the teacher said，“That’s ________  will happen in real life”.
What is the ________   of this story? In the story，grass is the people around you；the beautiful blade grass is the people that  ________  you and the grassy field is time．In looking for your soul mate，please don’t always ________ and hope that there will be a better one．By doing that，you’ll  ________  your lifetime．Remember “Time Never Goes Back．”
1．A. personally      B. absolutely      C. suddenly         D. immediately
2．A. discover        B. treat           C. search           D. find
3．A. ask             B. help            C. beg              D. order
4．A. Silent          B. Still           C. Quiet            D. Calm
5．A. repeated        B. waved           C. charged          D. continued
6．A. grass           B. earth           C. field            D. leaves
7．A. straight        B. forwards        C. backwards        D. directly
8．A. observe         B. pick            C. arrest           D. solve
9．A. up              B. back            C. ahead            D. along
10．A. green-hand     B. empty-handed    C. single-hand      D. second-hand
11．A. evidence       B. shape           C. reason           D. purpose
12．A. little         B. few             C. much             D. many
13．A. thought        B. doubted         C. admitted         D. attached
14．A. And            B. Although        C. While            D. But
15．A. end            B. center          C. bottom           D. top
16．A. how            B. why             C. when             D. what
17．A. result         B. content         C. limit            D. message
18．A. attract        B. hate            C. form             D. upset
19．A. forgive        B. compare         C. appreciate       D. complain
20．A. run            B. inspect         C. waste            D. save
第二节 阅读理解（共15小题；每小题2分，满分30分）
阅读下列短文 ，从每题所给的四个选项 （A 、B 、C  和 D ）中选出最佳选项 ，并在答题卡上将该项涂黑。
                                         A
One of the qualities that most people admire in others is the willingness to admit one’s mistakes. It is extremely hard sometimes to say a simple thing like “I was wrong about that ,”and it is even harder to say, “I was wrong ,and you were right about that.” I had an experience recently with someone admitting to me that he had made a mistake fifteen years ago .He told me he had been the manager of a cartons (纸箱).Then he talk of an incident and I began to remember the incident he was describing. 
I was about eight years old at the time , and I had gone into the store with my mother to do the weekly grocery shopping. On that particular day, I must have found my way to the food department where the incident took place.

There must have been a special sale on eggs that day because there was a big show of eggs in dozen and half-dozen cartons. The cartons were put three or four feet high. I must have stopped in front of them to admire the show. Just then a woman came by pushing her grocery cart and knocked off the pile of cartons. For some reason, I decided it was up to me to put the cartons back together, so I went to work.

The manager heard the noise and came rushing over to see what had happened. When he appeared, I was on my knees checking some of the cartons to if any of the eggs were broken, but to him it looked as if I was the person who was to blame .He scolded me loudly and wanted me to pay for those broken eggs. My face turned red and I tried to explain, but it did no good. Even though I quickly forgot the incident, but the manager did not.

21．How old was the author when he wrote this article?

A  About 8years old                 B  About 18 years old 

C About 23 years old                 D  About 15 years old 

22．Who was to blame for knocking off the pile of cartons?

A  The author                        B  The manager

C  A woman                         D  The author’s mother 

23．Which of the following statements is NOT true?

A  The woman who knocked off the pile of cartons was seriously scolded by the manager.

B  The author was loudly scolded by the manager.

C  A woman was loudly scolded by the manager.

D  It was the author who put the cartons back together.

24．The tone of the article expresses the author’s______

A  admiration for the manager’s willingness to admit mistakes

B  anger to the manager for his wrong

C  dissatisfaction with the woman who knocked off the pile cartons

D  regret for the mistake he made in the store

Over the holidays, I took my three young children into a fancy chocolate shop to buy gifts. Halfway home, I noticed my 7-year-old son playing with a plastic noisemaker. Long story short: He had stolen the toy. I kept my cool -- even when he said, "but it was only $1.50, Mom!" --and explained why it was unacceptable to take things we didn't buy.

A few hours later, I marched my son back to the store with two dollars from his piggy bank. He walked embarrassedly to the counter and told the clerk that he had taken something without paying for it, that he was sorry to break it and that he would pay for it now.

I know exactly how terrible he was feeling. Returning to the scene of the crime is the same shame-causing punishment I received when I was five and stole something from a store. 1 remember my dad sending me back to return the item. It remains one of my clearest child－ hood memories. After that day, I never stole again. My dad taught me such an important lesson 30 years ago and I saw an opportunity to do the same for my son. But now I wonder if it was the fight thing to do.

"Returning to the store is absolutely the right thing to do," Laura Markham, Ph.D., a child psychologist and author of Peaceful Parent, Happy Kids, says. "Many children steal -- they' re not born knowing the rules so it' s our job to teach them."

And stay calm when you set them. "If you overreact or yell, you might create a fascination with the behavior and a willful child will be more likely to fight against you," she  says. Having a child physically return the stolen item helps him or her grasp the situation -- and the consequence.

But don't talk about it for too long. "lf you continuously bring up the incident, the child will believe they' re a thief and that they' re bad," she says.

Only time will tell if this experience will have the same powerful effect on my son as it had on me, but at the same time I can rest if I haven' t dealt with the situation badly.

25．When the author' s son was caught playing with a stolen toy, he________.

A. responded calmly

B. felt very ashamed

C. didn't think it was a big deal

D. didn't admit stealing the toy

26．The author punished her son like that because __________.

A. her father asked her to do so

B. it had been popular for 30 years

C. she knew it was the right thing to do

D. the same punishment had worked on her

27．According to Laura Markham, if parents shout at their kids' stealing behavior, the kids may _______.

A. feel frightened

B. steal again

C. think they are bad

D. remember what happened clearly

28．What does the author think of Laura Markham' s words?

A. They are doubtful.

B. They are unacceptable.

C. They help her to stop feeling worried.

D. They have taught her a good lesson.

H.T.B. Arts Center

FILM Tickets £2.50 / £ 1.50. Performances at 8 pm unless started otherwise.

WILD AT HEART 127mins.

Wen 6--Fri8 February

Director: David Lynch

Starring: Nicholas Cage, Laura Dern, Willam Dafoe. A first--class film. Cage and his girlfriend Dean are on the run through the dangerous Deep South. They are hiding from gunmen who have been hired to kill Cage by Dean's mother. Victims, yes—but they also have fun. It's wild at heart, strange on top. Funny,  frightening and brilliant.

DICK TRACY 113mins

Mon 11--Sat16 February 6pm

Tickets on sale 5--6 pm

Director: Warren Beatty

Starring: Warren Beatty , Madonna The famous detective (侦探)tries to stop Big Boy and the Blank from taking over the city. A colorful and exciting film. Some parts are frightening, so think twice about taking children.

BATMAN 126mins

Mon11--Sat16 February 8.30pm

Tickets on sale 7.30--8.30pm

PIZZA PLUS offer 6--7pm

Director: Tim Burton

Starring: Michael Keaton, Jack Nicholson. A few essential questions must be asked...Is Batman a mad hero? Why does Bruce Wayne spend millions dressing up as a bat? Has Nicholson's Joker stolen the whole movie? Great action and excellent acting, especially by Nicholson.

29．We know from Wild at Heart that _________.

A. Cage was not accepted by his future mother-in-law.

B. Wild at Heart is funny rather than frightening.
 C. A famous detective happened to help Cage and Dean.

D. Cage and Dean are playing the hide-and-seek game with Dean’s mother.

30．According to the text, we can learn that _________.

A. Batman has the longest running time

B. One can buy tickets in advance for all the films

C. While watching Batman one can enjoy pizza at 7:30 pm.

D. You’d better not take your children with you to see Dick Tracy

31． Where can we most probably read this text?

A. In an advertisement page.

B. In a movie review.

C. In a short story.

D. In an introduction of an art center.

Nine years ago, after Leo had died, people said to me. "I never knew he was your stepfather." You see, I never called him that. At first, he was no one special in my life. Then he became my friend. In time, I felt he was also my father.
Leo married my mother when I was eleven. Two years later we moved into a house in a new suburban development, where we put down roots. At first our lawn was just a mud with wild grass, but Leo saw bright possibilities. "We'll plant trees there to give us shade as well as some flowers," he said. And just these little touches made our house different from all the others. More important, a real family was forming. Leo was becoming a full-time parent, and I was learning what it meant to have a father.
Weekday mornings when the weather was bad, Leo often drove me to school. Having a father drop you off may have been something my classmates took for granted, but I always thought it was wonderful. Saturday mornings, we went to the hardware (计算机硬件) shop, then stepped into the five-and-ten, buying a sports magazine or something else. Some people might think that doing shopping together is nothing special, but I, who had ever before spent my childhood watching other families do their everyday activities, experienced them now with extreme delight. Looking back, I realized that Leo gave me what I needed most—the experience of doing ordinary things together as a family.
Soon after we moved to the suburbs, one of our new neighbors introduced herself to me. She had already met my mother and Leo. "You know," she said, "you look just like your father." I knew she was just making a conversation--but even so... "Thank you", I said. Why tell her anything different?
32．The writer's purpose in writing this passage is _______.
A．to show his pride to have a good stepfather
B．to show how interesting a person Leo was
C．to remind us of our parents
D．to explain why they moved to the suburbs
33．The phrase “put down roots”in the second paragraph means
A．farmed    B．contacted
C．settled   D．accommodated
34．In the writer's opinion, _______.
A．it is not easy to live with a stepfather
B．not all the stepfathers are as good as Leo
C．the husband and wife must think more about their children before they divorce
D．in step families the love and friendship are extremely precious
35．The last sentence “Why tell her anything different?”means that            .
A．he should have told the truth
B．he wouldn't tell her the truth
C．he wanted to tell her something that had nothing to do with Leo
D．he wanted to keep silence whenever he met the neighbors
第三节、（共5小题；每小题2分，满分10 分）。
根据短文内容，从短文后的选项中选出能填入空白处的最佳选项。选项中有两项为多余选项。
What’s critical thinking?  36． Developing critical thinking skills in a child through the right critical thinking exercises is very important.
37．   Critical thinking is to evaluate(评价）the reason behind a particular fact. All possible viewpoints must be thought about before analyzing a fact, and this develops problem-solving skills in a child.
38．  
Quiz your child. Ask your child about daily activities that he does in the school. Quiz him about certain things that do not have a single correct answer.  39．   Keep on telling your child simple information about nature, like the seasons when flowers bloom. You can either ask him questions or just explain to him in a casual way.
Recognize and classify .For critical thinking, your child must learn to recognize important information that is closely connected with the subject. Classification of things on a certain firm and logical basis of information is included in the critical thinking ability. Colorful toys or images can be included in teaching critical thinking.    40．
Critical thinking exercises are not intended to make your child intelligent, but it is about making him successful in his decision-making ability and helping him make a successful career. Although thinking habits are cultivated(培养)in early childhood through exercises, they are indeed helpful for a lifetime.
A. This will increase his ability to think about the things he’s just learned in class.
B. Toys that will make your kids exercise can help you develop your thinking.
C. Critical thinking develops the ability of subjective analysis of a particular fact.
D. The following tips are for you to develop your critical thinking at home.
E. Critical thinking is defined(定义)as thinking logically and developing an ability to  ask questions or ask for evidence for a particular subject.
F. Ask your child to identify the names of the flowers, fruits and animals from a colorful chart.
G. Here are some exercises you can use to encourage your child to think critically.
第四节 语法填空（共10小题；每小题1.5分，满分15分）
阅读下面材料, 在空白处填入适当的内容(1个单词) 或括号内单词的正确形式。
Festivals and celebrations    41．    (hold) to honour famous people and events. In China, there are many festivals, among    42．    the most important one is the Spring Festival.
The Spring Festival in China is    43．    (traditional) celebrated on January 1st in Lunar New Year.
44．    New Year’s Eve, the whole family gather together  45．    (eat) a family reunion dinner and watch TV,  46．    (enjoy) wonderful   47．   (perform). Children love dressing   48．  in fine new clothes and sometimes have lucky money in red paper. At times, people set off fireworks and they can watch dragon dances. They also spend much time    49．   (visit) their relatives and friends. When people meet, they say to each other “Happy New Year.” You can see   50．   happy they are!
第三部分 写作（共两节；满分35分）

第一节短文改错（共10小题；每小题1分，满分10分）
假定英语课上老师要求同桌之间交换修改作文，请你修改你同桌的作文如下。文中共有10处语言错误，每句中最多有两处。每处错误仅涉及一个单词的增加、删除或者修改。
增加：在缺词处加一个漏字符号(∧)，并在其下面写出该加的词。
删除：把多余的词用斜线(＼)划掉。
修改：在错的词下划一横线，并在该词下面写出修改后的词。
注意：1.每处错误及其修改均仅限一词；
2.只允许修改10处，多者（从第11处）不计分。
What’s your attitude to April Fool’s Day? A survey has done in our school and it shows that there are three different opinion. About 40% of the students thought it fun to have such a specially day to play jokes on each others. Besides, it adds many pleasure to our school life. At the same time, we can take this chance to test that our classmates are clever enough. But 30% of us don’t like the day because everything that seems in disorder and you don’t know whom to believe or how to do. Furthermore, most jokes are boring and some even go too far, but they often cause trouble or anger. The rest think people just play jokes; don’t too serious.

笫二节 书面表达（满分25分）
52．假定你是班长李华，请根据以下内容给新任外教Smith先生写一封信, 向他表示欢迎并转达同学们对英语课的希望：
1. 介绍西方文化；
2. 组织多样活动；
3. 关注学生发音, 提高听说能力。
注意：
1．词数100左右；
2．可以适当增加细节，以使行文连贯；
3．开头已为你写好。
Dear Mr. Smith,

I’m writing on behalf of my class to extend our warm welcome to you......
Yours truly

Li Hua

听力部分(每题1.5分)：1-5 AACBB  6-10 CBABC  11-15 BAABB  16-20 CCACA
笔试部分

1．C
2． D
3．B
4．A
5．D
6．A
7．C
8．B
9．C
10．B
11．C
12．B
13．A
14．D
15．A
16．D
17．D
18．A
19．B
20．C
【解析】
试题分析：该故事告诫我们，在寻找人生伴侣的时候，请不要总是比较，希望将来会有更好的选择。如果这样做的话，你就会浪费一生的时间，因为请记住：时间一去不复返。
1．C考查副词。A. personally就个人而言；B. absolutely绝对地；C. suddenly突然；D. immediately立刻，马上。句意：一个老师和一个学生躺在一棵树底下，学生突然问。故选C。
2．D动词辨析和句意理解。A. discover发现；B. treat治疗；C. search搜查；D. find找到。从后面的问句可知，该学生对寻找人生伴侣“感到困惑”。 根据下文的：On your way，try to find a blade(叶片)of beautiful grass也可以得出答案是D。
3．B考查动词。A. ask问；B. help帮助；C. beg乞讨，恳求（原谅D； order命令。句意：请你帮助我好吗？故选B。
4．A考查形容词。A. Silent沉默的；B. Still静止，不动；C. Quiet安静的；D. Calm冷静的。句意：老师想了几秒种,然后说:“嗯,这是一个很难但又很简单的问题”。故选A。
5．D动词辨析和句意理解。A. repeated重复；B. waved挥手；C. charged 收费；D. continued继续。老师上面讲了一句话了，然后“接着说”。所以选D。
6．A 考查名词。A. grass草；B. earth地球；C. field领域；D. leaves叶子。句意：看那条路，有许多草。故选A。
7．C副词辨析和句意理解。A. straight直接，B. backwards向后， C. forwards向前，D. directly直接地，由前文的walk straight ahead及后文的you told me not to go back可知选C。
8．B动词辨析和句意理解。A. pick摘，B. observe观察，C. arrest逮捕，D. carry携带，根据下文的：so I didn’t pick it．可知老师让学生尽量寻找一棵美丽的草，然后把它摘下拿给我。可知选B。
9．C考查副词。A. up向上；B. back回来；C. ahead在---前面；D. along沿着。句意：学生说好的，然后直接走向草地。故选C。
10．B考查形容词。A. green-hand新手，缺乏经验的人；B. empty-handed空手的，一无所获的；C. single-hand独手的，只用一只手的；D. second-hand二手的。句意：几分钟后后学生空手回来。故选B。
11．C名词辨析和句意理解。A. evidence证据；B. shape形状；C. reason原因；D. purpose 目的。根据下文学生的回答，可知老师问他为什么空手而回，所以选C。
12．B考查不定代词。 A. little几乎没有（修饰不可数名词）；B. few几乎没有（修饰可数名词）C. much很多（修饰不可数名词）；D. many很多（修饰可数名词复数）。我在路上发现了许多漂亮的草。故选B。
13．A动词辨析和句意理解。A. thought想；B. doubted怀疑；C. admitted 承认；D. attached
贴上，系。我在路上发现了许多漂亮的草，但是我觉得我会找到更好的，于是就没有把它拔下来。所以选A。
14．D考查连词。A. And和；B. Although尽管；C. While 然而；D. But但是。 句意：但是，我没意识到我在这个领域里是最差的。故选D。
15．A名词辨析和句意理解。A. end末端；B. center中心；C. bottom底部；D. top顶端，根据下文：and I hadn’t picked any because you told me not to go back，可知学生走到了田野的尽头，所以选B。
16．D考查连词。A. how怎样；B. why为什么；C. when当---时候；D. what什么。句意：那就是在真正的生活中将要发生什么。故选D。
17．D名词辨析和句意理解。A. result结果；B. content内容；C. limit限制；D. message信息。根据下文：In the story，grass is the people around you；the beautiful blade grass is the people that      you and the grassy field is time．可知这是这个故事的启示，所以选D。
18．A动词辨析和句意理解。A. attract吸引；B. hate讨厌；C. form表扬；D. upset使不安。根据上文的：How do we  37  our soul mate(知己)?可知这里找的是吸引你的人，所以选B。
19．B动词辨析和句意理解。A. forgive原谅； B.compare比较；C. appreciate ；D. complain抱怨。根据下文的：that there will be a better one．可知在寻找灵魂伴侣的时候，不要比较，所以选B。
20．C动词辨析和句意理解。A. run跑；B. inspect；C. load装载；D. save拯救。根据上下文可知：如果这样做的话，你就会浪费一生的时间。故选C。
【长难句解析】
Hearing this, the teacher said，“That’s what will happen in real life．”听到这个话，老师说：“那就是真实的生活中发生的事情。”分析：这句话使用hearing是现在分词做伴随状语，主语使用了直接引语，其中用了what连接的表语从句。
【名师点睛】
浅谈如何做好完形填空
1.上下文对照，抓关键词。
解完型填空题时，单独看一句话是找不到正确答案的，需要阅读下句或者若干句才能明白。所谓上下对照，即在上文和下文中找到与正确答案相同的关键词。因此，在做题时要边读边在大脑中储存上下文信息的能力，捕捉关键词。比如第58小题，动词辨析和句意理解。A. attract吸引；B. hate讨厌；C. form表扬；D. upset使不安。根据上文的：How do we  37  our soul mate(知己)?可知这里找的是吸引你的人，所以选B。2.结合生活，考查学生利用常识题的能力。
目的考查学生的生活常识，看看学生是否善于观察生活，积累生活常识，能否利用常识去做恰当的选择。比如第60小题，动词辨析和句意理解。A. run跑；B. inspect；C. load装载；D. save拯救。根据上下文可知：如果这样做的话，你就会浪费一生的时间。故选C。
3.关注连词，考查学生对行文逻辑、句子关联的理解能力。 此项用来考查学生在缺少连词的情况想，通过阅读能否理解句子的与句子的关系，是否了解行文逻辑的要求，能否掌握表示因果、转折、并列、条件、让步等的连词的用法。比如第54小题，考查连词。A. And和；B. Although尽管；C. While 然而；D. But但是。 句意：但是，我没意识到我在这个领域里是最差的。故选D。
考点：故事类完型填空---记叙文
21．C
22．C
23．A
24．A
【解析】
关于勇于承认错误的故事。
21．细节理解题。根据第一段讲到十五年前，第二段讲“我”那时八岁可以推断答案是C。
22．细节理解题。从第三段倒数第二句可知，应该备受责备的人是woman。
23． 细节理解题。第四段中，是“我”而不是那个女士受到经理的斥责。
24．推断题，根据最后一段推理可知
25．C
26．D
27．B
28．C
【解析】
试题分析:我的儿子偷拿了店里的一个玩具，我要他回到店里付钱，通过这件事儿子明白了不能偷拿东西。
25．C细节理解题。根据短文第一段even when he said, "but it was only $1.50, Mom!"我儿子认为他偷的东西不值钱，只有1.5美元，算不了什么大事，故选C。
26．D细节理解题。根据Returning to the scene of the crime is the same shame-causing punishment I received when I was five and stole something from a store.可知在我身上也发生过同样的事情，我也接受了同样的惩罚以及After that day, I never stole again说明这样的惩罚在我身上有效果，故选D。
27．B细节理解题。根据短文If you overreact or yell, you might create a fascination with the behavior and a willful child will be more likely to fight against you可知如果家长对孩子大喊大叫，孩子可能会反抗你，会再去偷，故选B。
28．C细节理解题。根据短文 Only time will tell if this experience will have the same powerful effect on my son as it had on me, but at the same time I can rest if I haven' t dealt with the situation badly.我不确定自己的行为对我的儿子会不会有积极的影响，但是我知道了Laura Markham的话之后我感到放心，我的行为并没有做错，故选C。
考点：考查故事类短文阅读
【名师点睛】
故事类阅读应试技巧：
1、抓住文章的6个要素：
阅读时要学会从事情本身的发展去理解故事情节而不要只看事件在文中出现的先后顺序。因此，无论是顺叙还是倒叙，阅读此类文章时，必须要找到它结构中的5个W（when, where, who, why, what）和1个H（how），不过不是每篇都会完整地交待六个要素。毫无疑问，寻出这些元素是能够正确快速解题的一个先决条件。
2、注意作者的议论和抒情：
高考英语阅读理解故事类文章常伴随着作者思想情感的流露和表达，因此议论和抒情往往夹杂其中。行文时或按事情发生发展的先后时间进行或按事情发生发展的地点来转换，也可能按事情发展的阶段来布局。在引出话题，讲完一件事情后，作者往往会表达个人感悟或提出建议等。这些体现作者观点或思想的语句在阅读时可以划线，它们往往体现文章中心或者写作意图，属于必考点，所以要仔细体会。
3、结合前两点归纳文章中心，把握作者态度：
故事类文章是通过记叙一件事来表达中心思想的，它是文章的灵魂。归纳文章中心思想时，尤其要分析文章的结尾，因为很多文章卒章显志，用简短的议论、抒情揭示文章中心；文章中议论抒情的句子往往与中心密切相关；也有的文章需要在结合概括各段大意的基础上归纳中心。另外，叙述一件事必有其目的，或阐明某一观点，或赞美某种品德，或抨击某种陋习，这就要求我们在阅读时，通过对细节（第1点中的六要素）的理解，把握作者的态度。
4、有章有据进行解题判断：
分析文章，归纳主题，属于分析、概括、综合的表述能力的考查。切忌脱离文章，架空分析，一定让分析在文章中有依据。
29．A
30．D
31．A
【解析】
试题分析：本文属于广告类阅读，主要介绍了三部电影、上映时间以及内容简介。
29．A 推理题。根据第一则电影内容简介中They are hiding from gunmen who have been hired to kill Cage by Dean's mother.可知Cage收到女朋友Dean的妈妈雇佣的枪手的追杀。说明未来的丈母娘并不接受他。故A正确。
30．D 细节题。根据第二则电影介绍最后一句Some parts are frightening, so think twice about taking children.可知这部电影中有一些恐怖镜头，带孩子去看这部电影要三思而后行。也就是说作者建议最好不要带孩子来看这部电影。故D正确。
31．A 推理题。本文属于广告类阅读，主要介绍了三部电影、上映时间以及内容简介。最可能出现在广告页面上。故A正确。
考点：考查广告应用类阅读
32．A
33．C
34．D
35．B
【解析】
试题分析：本文是记叙文。本文通过回忆作者自己和继父在一起的种种美好时光，来怀恋，赞美继父，并认为他就是自己真正的父亲。
32．A写作意图题。纵观全文，全片写了继父Leo像真正的父亲一样给了我最需要的东西，陪伴我做最平常的事情，所以我很自豪有这样一个好继父。故选A。
33．C词义猜测题。由roots可以知道是扎根的意思，那么引申义就是定居。故选C。
34．D细节理解题。根据排除法，全篇是赞美继父，所以排除A，B在文中没有提及，作者是在和继父的相处中感受到了爱，所以排除C，D是全篇的大意。故选D。
35．B细节理解题。正如第一段所说，因为作者的继父担当起了一个真正父亲的责任，别人都看不出来，所以作者觉得不用把这个事实说出来，他就是自己的父亲。
【方法点拨】
记叙文的阅读方法
特别值得注意的是：记叙文的叙事顺序有顺叙和倒叙两种，有时候作者为了吸引读者会采用倒叙的方法，即不按照事情发展的先后顺序来叙述，而是从最重要、最能引人入胜的事件开始，然后再回过头来追叙故事的开端和经过。阅读时要学会从事情本身的发展去理解故事情节而不要只看事件在文中出现的先后位置。
另外，讲故事必定有其目的：或证明某一理论，或阐明某一概念，或赞美某种美德，或谴责某种罪恶等等。我们在阅读时要通过作者的重要细节描写联系故事情节去领会作者的意图，对作者重墨泼就的细节描写要重点关注。比如这篇文章主要就是写的我赞美我的继父这个主题，问题都是围绕它展开的，若能抓住这个主题，就能迎刃而解了。我们不需要逐字逐句地去理解，应该把全文浏览一遍，把握作者的感情发展，再去做题会达到事半功倍的效果。概括起来一句话：读记叙文的关键是抓情节。
【考点】记叙类文体阅读
36．E
37．C
38．G
39．A
40．F
【解析】
试题分析：本文讲的是：什么是批判性思维？
36．E根据空格前疑问句What’s critical thinking? 什么是批判性思维？可知E项是对这一问句的回答，“批判性思维是有逻辑的思考，发展一个问问题的能力，或者询问某一特定主题的证据。”故选E.
37．C根据空格后一句：批判性思维是评价一个特定事实背后的原因。可知此空要表达的意思是：批判性思维发展一个特定的主观分析能力。可知C项符合语境。
38．G根据空格下面两句：Quiz your child. Ask your child about daily activities that he does in the school.测试你的孩子。问你的孩子在学校做的一些日常活动。可知此空要表达的是：这里有一些练习，你可以用它们鼓励你的孩子进行批判性思维。故选G。
39．A根据空格前一句：测试他一些没有单一正确答案的问题。可知此处的意思是：这会增加他思考他在课上所学的东西的能力。故选A。
40．F根据空格前一句： Colorful toys or images can be included in teaching critical thinking. 丰富多彩的玩具或图片可以包含在批判性思维的教学中。可知下句的意思是：要求你的孩子从一个彩色图表中确认花、水果和动物的名字。可知F项符合语境。
【名师点拨】
1.根据上下文的语境来确定选项。一般在空格的上一句或下一句，也许是上、下句中会有暗示。比如第38.小题G根据空格下面两句：Quiz your child. Ask your child about daily activities that he does in the school.测试你的孩子。问你的孩子在学校做的一些日常活动。可知此空要表达的是：这里有一些练习，你可以用它们鼓励你的孩子进行批判性思维。故选G。
2.根据常识解题。比如第36小题E根据空格前疑问句What’s critical thinking? 什么是批判性思维？可知E项是对这一问句的回答，“批判性思维是有逻辑的思考，发展一个问问题的能力，或者询问某一特定主题的证据。”故选E.根据常识可知：有问必然有答。
考点：考查信息匹配
41．are held
42．which
43．traditionally
44．On
45．to eat
46．enjoying
47．performances
48．up
49．visiting
50．how
【解析】
41．are held   考查动词的时态。句意：节日的庆祝一般用来纪念名人或著名的事件。
42．which     考查定语从句。句意：在中国，在许多节日中，最重要的节日是春节。
43．traditionally 考查副词。句意：在中国春节一般在阴历的初一庆祝。
44．On        考查介词 。在特殊的某一天用介词on.
45．to eat      考查非谓语动词 。句意：在春节前夕，家人聚在一起吃团圆饭，看电视，欣赏漂亮的舞蹈。To do 用来表目的。
46．enjoying    考查非谓语动词 。句意：在春节前夕，家人聚在一起吃团圆饭，看电视，欣赏漂亮的舞蹈，enjoying表示伴随状语。
47．performances 考查名词。句意：在春节前夕，家人聚在一起吃团圆饭，看电视，欣赏漂亮的舞蹈。
48．up         考查动词短语。Dress up 打扮。
49．visiting      考查动词的用法。Spend time in doing 花费时间做某事；
50．how        考查宾语从句。句意：你会看到他们有多么的快乐。
考点 ：语法填空。
51．
【小题1】has后面加been
【小题2】opinion--opinions
【小题3】thought--think
【小题4】specially--special
【小题5】others--other
【小题6】many--much
【小题7】that—if/whether
【小题8】that去掉
【小题9】but—so
【小题10】too后面加be
【解析】
【小题1】has后面加been     考查动词的语态。句意：在学校里做了一个调查，所以用被动语态；
【小题2】opinion--opinions    考查名词的复数。Three后面放opinion的复数形式；
【小题3】thought—think      考查动词的时态。句意：有百分之四十的学生认为在那天开玩笑是十分有趣的。整个文章用一般现在时来叙述；
【小题4】specially—special    考查形容词。Special用来修饰名词；
【小题5】others--other         考查固定短语。Each other互相；
【小题6】many--much         考查形容词。Pleasure是不可数名词，故用much；
【小题7】that—if/whether      考查宾语从句；句意：同时，我们抓住这个机会来测试我们的同学是否足够聪明；
【小题8】that去掉         考查固定用法。Because后面加句子；everything是主语，谓语动词是seems.
【小题9】but—so         考查连词。句意：而且，这些玩笑很无聊甚至不靠谱，因此可能会带来麻烦。
【小题10】too后面加be   考查句子结构。句意：不要太严肃，祈使句的否定形式。
考点：短文改错。
52． 
Dear Mr. Smith,
I’m writing on behalf of my class to extend our warm welcome to you. Here are some of our expectations for your English class.
First, we’d like to have topics in class about Western culture. We are all very interested in knowing more about the culture behind the language. Besides, we’d appreciate various activities to get everyone involved and to make classes interesting. Last but not least, please give us some guidance and training in our pronunciation, because we think we are weak in it. And we are all eager to have our listening and speaking abilities improved. We hope that we are able to speak English fluently and clearly just as you native speakers do.
Thank you very much. We are looking forward to meeting you soon!
Yours truly,
Li Hua
【解析】 
试题分析：本篇书面表达属于说明文，根据提示信息来表达对外教Smith先生英语课的希望。写作时注意以下几点：1、仔细阅读有关提示，弄清试题提供的所有信息，明确有哪些要点。2、提纲是文章的总体框架，要在提纲的范围内进行分析、构思和想象。要依据提示情景或词语，按照一定逻辑关系来写。3、根据要表达的内容确定句子的时态、语态；就本文而言应该用一般现在时态。 4.注意使用高级词汇和句式，以增加文章的亮点。
【亮点说明】本文结构紧凑，层次分明，而且使用了多种句式和结构。比如I’m writing on behalf of my class to extend our warm welcome to you. 是不定式作目的状语。And we are all eager to have our listening and speaking abilities improved. 是非谓语动词做宾补，还有We hope that we are able to speak English fluently and clearly just as you native speakers do. 是as引导方式状语。此外，文章还使用了大量短语 on behalf of , be interested in ,be weak in , be eager to do，look forward to等。连接词 Last but not least，以及副词besides的使用使文章内容更具有层次感，也使语言更加连贯。
考点：考查提纲作文
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